
 

                            Protokół Nr XIX/2008 
                        z Sesji Rady Gminy Darłowo 
                       z dnia  30 września   2008 roku 
            - sala konferencyjna Urzędu Gminy Darłowo 
 

 
            Przewodniczący Rady Gminy p. Władysław 
Krakowiak o godzinie 10°° otworzył Sesję i po powitaniu 
radnych i gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób – 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
                                                       
Ponadto w sesji udział wzięli: 
• Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo 
• Pani Krystyna Kisielewska  –  Skarbnik Gminy 
• Pan Artur Madeła  – Radca Prawny 
• Pani Ewa Szymczak –   Kierownik  Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej 
• Pan Marceli Glaza – Dyrektor Gminnego Zakładu 

UŜyteczności Publicznej w Dąbkach 
• Pan Tadeusz Bierniukiewicz – Radny Powiatu 

Sławieńskiego 
                                                                 

Lista zaproszonych gości  stanowi załącznik Nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do 
niniejszego protokołu. 
                                 
Na Sekretarza powołano radnego Jana Fraszko. W 
głosowaniu wzięło udział 15 radnych, głosując   
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następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  
głosów  „wstrzymujących   się”. 
 
Na protokolantkę Przewodniczący powołał p. ElŜbietę 
Koralewską-Winiarek.     Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak poprosił wszystkich obecnych o uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłej wieloletniej pracownicy urzędu gminy p. Marii Kwiecień.  Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak oraz Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz złożyli gratulacje oraz wręczyli nagrodę dla dziesięcioletniego Kacpra Kornas, który brał ostatnio udział w Młodzieżowych Mistrzostwach Europy w warcabach stupolowych. Kacper reprezentował GZ LZS Darłowo. Konkurencja była bardzo duża. Swoich zawodników w ilości 220, wystawiło 14 państw. Kacper, który był debiutantem w zawodach tej rangi, startował w kategorii orlików i osiągnął duży sukces, zajmując 14 miejsce w turnieju głównym (trzy wygrane, tyle samo remisowych oraz trzy przegrane partie) oraz 12 miejsce w grze błyskawicznej (trzy wygrane, cztery remisowe oraz trzy przegrane partie). Dzięki sukcesowi Kacpra, Polska obroniła trzecie miejsce w klasyfikacji ogólnej. Kacper jest uczniem  Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Jeżyczkach im. kpt. K.Filipowicza ps. „Kord”. Do mistrzostw był przygotowywany przez Sylwię Dęga-Zamrzycką, która prowadzi zajęcia warcabowe w świetlicy środowiskowej w Jeżyczkach.  Ad.1.3.Ustalenie  porządku obrad.Ad.1.3.Ustalenie  porządku obrad.Ad.1.3.Ustalenie  porządku obrad.Ad.1.3.Ustalenie  porządku obrad.                                             Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na XIX Sesję Rady Gminy Darłowo / zał. Nr  4/. 
 
ZMIANY W PORZĄDKU OBRAD: 
----------------------------------------------- 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz  zgłosił  zmiany 
do porządku obrad proponując: 
  
I. wprowadzenie następujących projektów uchwał: 
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a) projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XVIII/253/2008 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 22 lipca 2008 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania 
i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli oraz niepublicznych zespołów 
wychowania przedszkolnego i punktów przedszkolnych prowadzonych na 
terenie Gminy Darłowo. DRUK NR 97/2008 (zał. Nr 5).  
 

b)projektu uchwały w sprawie  ogłoszenia wyborów do samorządu sołeckiego 
Sołectwa Wicie w Gminie Darłowo. DRUK NR 98/2008 (zał. Nr 6). 
 
GŁOSOWANIA: 
W związku z w/w propozycjami zmian w porządku obrad 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław 
Krakowiak zarządził następujące głosowania: 
                                                    
I GŁOSOWANIE: 
 
Nad wnioskiem zgłoszonym przez Wójta Gminy  Darłowo p. 
Franciszka Kupracza  dot. wprowadzenia  następującego 
projektu  uchwały: 
 
a) projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XVIII/253/2008 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 22 lipca 2008 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania 
i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli oraz niepublicznych zespołów 
wychowania przedszkolnego i punktów przedszkolnych prowadzonych na 
terenie Gminy Darłowo. DRUK NR 97/2008. 
 
                                                 
W głosowaniu nad wprowadzeniem w/w projektu uchwały  do porządku 
obrad wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
Rada Gminy Darłowo wyraziła zgodę na wprowadzenie w/w punktu do 
porządku obrad. 
 

II GŁOSOWANIE: 
 
Nad wnioskiem zgłoszonym przez Wójta Gminy  Darłowo p. 
Franciszka Kupracza  dot. wprowadzenia  następującego 
projektu  uchwały: 
 
a) projektu uchwały w sprawie  ogłoszenia wyborów do samorządu sołeckiego 
Sołectwa Wicie w Gminie Darłowo. DRUK NR 98/2008. 
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W głosowaniu nad wprowadzeniem w/w projektu uchwały  do porządku 
obrad wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
Rada Gminy Darłowo wyraziła zgodę na wprowadzenie w/w punktu do 
porządku obrad. 
 

 
Wobec powyŜszych zmian Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. 
Władysław Krakowiak zaproponował  następujący porządek obrad: 
 
Porządek obrad: 
 
1.Sprawy organizacyjne: 

1.1.Otwarcie sesji. 
1.2.Stwierdzenie quorum. 
1.3.Ustalenie  porządku obrad. 
1.4.Przyjęcie protokołu  z XVII sesji V kadencji Rady Gminy     
Darłowo z dnia  3 lipca   2008  roku oraz protokołu  z XVIII 
sesji V kadencji Rady Gminy    Darłowo z dnia  22 lipca   2008  
roku . 
 

2.Informacja Wójta Gminy Darłowo:  
• o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem 

aktualnej sytuacji finansowej gminy. 
 
3.    Informacja Wójta Gminy Darłowo: 

• o realizacji uchwał Rady Gminy  Darłowo między sesjami. 
        
4.Interpelacje Radnych.                                         
                                                                                               
5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski  zgłoszone na  XVII i XVIII  sesji   
Rady   Gminy    Darłowo oraz w okresie między sesjami.                                    
 
6.   Informacja Przewodniczącego o działaniach komisji Rady    Gminy    
      Darłowo. 
 
7. CZAS DLA SAMORZĄDU. 
 
8. INFORMACJA  Z PRZEBIEGU SEZONU  TURYSTYCZNEGO 2008. 
 
9. INFORMACJA O PRZEBIEGU WYKONANIA BUDśETU GMINY 
DARŁOWO ORAZ INFORMACJA O PRZEBIEGU WYKONANIA PLANU 
FINANSOWEGO SAMORZĄDOWEJ INSTYTUCJI KULTURY ZA I-SZE 
PÓŁROCZE 2008 ROKU. 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo na 
2008  rok.  DRUK NR 83/2008. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalania budŜetu oraz rodzaju i      
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących uchwale     
budŜetowej. DRUK NR 84/2008. 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/157/2007 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2008 rok. DRUK NR 85/2008. 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uznania drzew za pomniki przyrody. 
DRUK NR 86 /2008. 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Wicie. DRUK NR 87/2008. 
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 487/38, 487/39 w 
Wiekowicach). DRUK NR 88/2008. 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 4/4, 4/5 w 
Wiekowicach). DRUK NR 89/2008. 
 
17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 136 w śukowie 
Morskim). DRUK NR 90/2008. 
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ  
nieruchomości  gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. 
dz. 39/106, 39/144 w Kopań). DRUK NR 91/2008. 
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. (dot. dz. nr 120/1 w Dąbkach). 
DRUK NR 92/2008. 
 
20. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. (dot. dz. nr 493 w 
Domasławicach). DRUK NR 93/2008.  
 
21.Podjęcie uchwały w sprawie wydzierŜawienia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. części dz. 98/3 w Wiciu). 
DRUK NR 94/2008. 
 
22. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Darłowo do 
nabycia nieruchomości. (dot. dz. 397/5 w Słowinie). DRUK NR 95/2008. 
 
23. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Darłowo do 
nabycia nieruchomości. (dot. dz. 398/6 w Krupach). DRUK NR 96/2008. 



                                             - 6 - 
24. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr XVIII/253/2008 
Rady Gminy Darłowo z dnia 22 lipca 2008 r. w sprawie ustalenia trybu 
udzielania i rozliczania dotacji dla szkół, przedszkoli oraz 
niepublicznych zespołów wychowania przedszkolnego i punktów 
przedszkolnych prowadzonych na terenie Gminy Darłowo. DRUK NR 
97/2008 (zał. Nr 5).  
 

25.Podjęcie uchwały w sprawie  ogłoszenia wyborów do samorządu 
sołeckiego Sołectwa Wicie w Gminie Darłowo. DRUK NR 98/2008 (zał. 
Nr 6). 
 
26. SPRAWOZDANIE Z ANALIZY OŚWIADCZEŃ MAJĄTKOWYCH. 
 
27.  Wolne wnioski i zapytania. 
 
28. Zamknięcie sesji. 
 
  
 

W głosowaniu nad powyŜszym porządkiem obrad wraz ze 
zmianami wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”. 
 
Ad.1.4. 
Przyjęcie protokołu  z XVII sesji V kadencji Rady Gminy     
Darłowo z dnia  3 lipca   2008  roku oraz protokołu  z XVIII 
sesji V kadencji Rady Gminy    Darłowo z dnia  22 lipca   
2008  roku . 
 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe protokół z XVII   sesji V kadencji  
Rady Gminy Darłowo z dnia  3 lipca  2008 roku był do wglądu w Biurze Rady 
Gminy Darłowo oraz został wyłoŜony jedną godzinę przed sesją w celu 
naniesienia ewentualnych poprawek. 
                                                                                
                                              
Radni nie zabrali głosu w przedmiotowej sprawie. 
   
                                                                                       
Rada Gminy Darłowo w głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, 
głosując następująco: 
• 15 głosów „za” 
• 0 głosów „przeciw” 
• 0 głosów „wstrzymujących  się” 
przyjęła protokół z XVII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia  3 lipca    2008 
roku. 
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Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe protokół z XVII   sesji V kadencji  
Rady Gminy Darłowo z dnia  22 lipca   2008 roku był do wglądu w Biurze 
Rady Gminy Darłowo oraz został wyłoŜony jedną godzinę przed sesją w celu 
naniesienia ewentualnych poprawek. 
                                                                                
                                              
Radni nie zabrali głosu w przedmiotowej sprawie. 
                                    
                                                                                       
Rada Gminy Darłowo w głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, 
głosując następująco: 
• 15 głosów „za” 
• 0 głosów „przeciw” 
• 0 głosów „wstrzymujących  się” 
przyjęła protokół z XVIII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia  22 lipca    2008 
roku. 
                            

 
 

Ad.2. 
Informacja Wójta Gminy Darłowo:  

• o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem 
aktualnej sytuacji finansowej gminy. 

 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił sprawozdanie z 
działalności w okresie między sesjami tj. od 3 lipca do 30 września 2008 
roku. (Zał. Nr 7). 
 
Następnie Wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo :na 
podstawie wyciągu z dnia 29.09.2008 r. stan środków na koncie 
podstawowym wynosi: 611 379,68 zł, w  tym dotacja od wojewody na 
wypłatę świadczeń rodzinnych na październik  2008 r. w wysokości: 
218 037,00 zł.  

• Lokaty: 2 100 000,00 zł 
• Wydatki: 
• Rachunki do zapłaty: 392 953,69 zł 
• Środki na wynagrodzenia dla nauczycieli na październik: 500 000,00 

zł 
• Środki dla GOPS: 141 000,00 zł 
• Dotacja dla GZUP: 92 960,00 zł.  
• Kondycja finansowa stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu.  
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Ad.3.  
Informacja Wójta Gminy Darłowo: 

• o realizacji uchwał Rady Gminy  Darłowo między 
sesjami. 
 

Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił realizację uchwał 
podjętych na XVIII sesji V kadencji Rady Gminy Darłowo z dnia 22 lipca 
2008 roku. (zał. Nr 9). 
  
Ad.4. Interpelacje Radnych.                                          
Na sesji radni nie złożyli interpelacji. 
                                                                                               
Ad.5.  
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski  zgłoszone na  XVII i 
XVIII  sesji   Rady   Gminy    Darłowo oraz w okresie między 
sesjami.                                     
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił realizację 
interpelacji i wniosków złożonych na XVII i XVIII sesji V kadencji Rady 
Gminy Darłowo oraz w okresie między sesjami (zał. Nr 10). 
 
Odpowiedzi zostały udzielone następującym radnym: p. Antoniemu 
Szynkowskiemu, p. Janowi Fraszko, p. Marianowi Szczepaniakowi oraz 
następującym sołtysom: p. Marii Michalskiej – Sołtys Starego Jarosławia, 
p. Iwonie Glaza – Sołtys Zakrzewa, p. Barbarze Kurczewskiej – Sołtys 
Palczewic, p. Idziemu Krawczykowi – Sołtysowi Krup, p. Adamowi Bendyk 
– Sołtysowi Barzowic, p. Iwonie Skoczylas – Sołtys Domasławic. 
 
 
Ad.6.    
Informacja Przewodniczącego o działaniach komisji Rady    
Gminy   Darłowo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak przedstawił 
poniŜszą informację (zał. Nr 11): 
 
„W okresie od 3 lipca   2008 roku ,  to jest od daty XVII  sesji Rady Gminy Darłowo 
V kadencji:  
następujące komisje odbyły posiedzenia: 
 
Komisja Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i  
Infrastruktury Technicznej odbyła: 
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3 posiedzenia: 16 lipca, 18 września, 23 września    2008 roku  zajmując się 
następującą tematyką: 
1)Zaopiniowanie projektów uchwał na XVIII Sesję Rady Gminy Darłowo. 
2)Analiza i zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Darłowo oraz planu 
finansowego samorządowej instytucji kultury za I-sze półrocze 2008 roku. 
3)Analiza i zaopiniowanie wykonania planów finansowych zakładu 
budżetowego i jednostek budżetowych Gminy Darłowo za I-sze półrocze 2008 
roku. 
4)Zaopiniowanie projektów uchwał na XIX Sesję Rady Gminy Darłowo. 
5) Wyjazd w teren w celu lustracji wykonanych dróg i oświetlenia na terenie 
Gminy Darłowo.  
  

Komisja Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu  odbyła: 
2 posiedzenia:    16 lipca, 25 września    2008 roku   zajmując się następującą 
tematyką: 
1)Zaopiniowanie projektów uchwał na XVIII Sesję Rady Gminy Darłowo. 
2)Analiza i zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Darłowo oraz planu 
finansowego samorządowej instytucji kultury za I-sze półrocze 2008 roku. 
3)Analiza i zaopiniowanie wykonania planów finansowych zakładu 
budżetowego i jednostek budżetowych Gminy Darłowo za I-sze półrocze 2008 
roku. 
4)Zaopiniowanie projektów uchwał na XIX Sesję Rady Gminy Darłowo. 
 
  

Komisja Oświaty i  Kultury Fizycznej odbyła: 
4 posiedzenia: 16 lipca, 27 sierpnia, 29 sierpnia, 19 września    2008 roku   o  
następującej tematyce: 
1)Zaopiniowanie projektów uchwał na XVIII Sesję Rady Gminy Darłowo. 
2) Wyjazd w teren: przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 
2008/2009. 
3)Analiza i zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Darłowo oraz planu 
finansowego samorządowej instytucji kultury za I-sze półrocze 2008 roku. 
4)Analiza i zaopiniowanie wykonania planów finansowych zakładu 
budżetowego i jednostek budżetowych Gminy Darłowo za I-sze półrocze 2008 
roku. 
5)Zaopiniowanie projektów uchwał na XIX Sesję Rady Gminy Darłowo. 
6) Informacja z przebiegu sezonu turystycznego’ 2008. 
 
  

                                    
Komisja Prawa , Opieki Społecznej i Zdrowia odbyła: 
3 posiedzenia:  8 lipca, 30 lipca, 23 września    2008 roku  zajmując się 
następującą problematyką: 
1) Wyjazdy w teren do świetlic wiejskich i remiz OSP. 
2)Analiza i zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Darłowo oraz planu 
finansowego samorządowej instytucji kultury za I-sze półrocze 2008 roku. 
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3)Analiza i zaopiniowanie wykonania planów finansowych zakładu 
budżetowego i jednostek budżetowych Gminy Darłowo za I-sze półrocze 2008 
roku. 
4)Zaopiniowanie projektów uchwał na XIX Sesję Rady Gminy Darłowo. 
 
                                          
Komisja Rewizyjna odbyła: 
2  posiedzenia: 18 lipca i 16 września    2008 roku : zajmując się następującą 
tematyką: 
1)  Zaopiniowanie projektów uchwał na XVIII sesję Rady Gminy Darłowo. 
2)Wyjazd w teren: sprawdzenie przygotowania Gminy Darłowo do sezonu 
turystycznego’ 2008 – miejscowość: Wicie. Sprawdzenie w terenie umów 
dzierżawnych na punkty handlowe. 
3)Analiza i zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy Darłowo oraz planu 
finansowego samorządowej instytucji kultury za I-sze półrocze 2008 roku. 
4)Analiza i zaopiniowanie wykonania planów finansowych zakładu 
budżetowego i jednostek budżetowych Gminy Darłowo za I-sze półrocze 2008 
roku. 
5)Zaopiniowanie projektów uchwał na XIX Sesję Rady Gminy Darłowo. 
 
 
Komisja Uzdrowiskowa  odbyła: 
 
2  posiedzenia : .6 sierpnia i  29 września    2008 roku : zajmując się następującą 
tematyką: 
1) wyjazd w teren – sprawdzenie ładu i porządku na terenie uzdrowiska : 
MIEJSCOWOŚCI: Dąbki-Bobolin. 
2) DYSKUSJA NA TEMAT DALSZEGO FUNKCJONOWANIA UZDROWISKA DĄBKI. 
3) WYPRACOWANIE WNIOSKÓW KOMISJI UZDROWISKOWEJ DO PROJEKTU BUDŻETU 
GMINY DARŁOWO NA 2009 ROK. 
4) ZAOPINIOWANIE PROJEKTÓW UCHWAŁ NA XIX SESJĘ RADY GMINY DARŁOWO. 
 
 
Komisja Organizacyjno-Programowa  odbyła : 
 
1 posiedzenie : 9 września   2008  roku zajmując się tematyką ustalenia daty i 
porządku obrad  XIX    Sesji Rady Gminy.” 
 
 
Ad. 7. CZAS DLA SAMORZĄDU. 
 
Wnioski złoŜyli następujący sołtysi Gminy Darłowo: 

• p. Zbigniew Stebliński – Sołtys Bobolina w sprawach: 
• braku oznakowanych przejść w starej części wsi Bobolin w okolicy 

przystanku PKS, 
• braku lustra na skrzyŜowaniu drogi nr 203 z drogą gminną (w pobliŜu 

Gospody „OBORA”), 
• nie przestrzegania ograniczenia prędkości do 40 km/h na terenie wsi, 
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• niszczenia znaków drogowych przez wandali. 
• Zał. Nr 12 do niniejszego protokołu. 

 
• p. Wanda Hańczaryk – Sołtys Cisowa w sprawach: 
• oświetlenia drogi z Cisowa Dolnego do Trzmielewa, 
• postawienia lamp przy drodze Cisowo-Kopań, 
• naprawy dachu na przystanku w Cisowie, 
• wyczyszczenia rowów wzdłuŜ drogi gminnej od posesji 13 do 19 i koło 

transformatora, 
• postawienia znaków ograniczenia prędkości i znaku „zakręt” przy 

zakręcie Cisowo-Kopań, Kopań – Cisowo, 
• zał. Nr 13 do niniejszego protokołu. 

 
• p. Helena Bosek – Sołtys Dąbek w sprawach: 
• podcięcia drzewa (wierzby) na ul. Polnej, róg ul. Turystycznej 

(połamane konary zagraŜają bezpieczeństwu pieszych), 
• podcięcia drzewa (wierzby) na ul.Dąbkowickiej (lewa strona), 
• odwodnienia ul. Polnej naprzeciw posesji p. Piejki (załoŜenie rury 

drenaŜowej), 
• uporządkowania terenu wokół jesiona przy ul. Wydmowej, 

wyeksponowanie i oznakowanie drzewa (pomnik przyrody), 
• zał. Nr  14 do niniejszego protokołu. 

 
• p. Zofia Krakowiak – Sołtys Kopań w sprawach: 
• wyrównania pobocza na odcinku Kopań-Cisowo na drodze powiatowej 

(duŜe zagroŜenie dla uŜytkowników drogi), 
• załatania dziur na drozd Kopań-Palczewice (droga została zniszczona 

przy doprowadzaniu wody do działek), 
• Zał. Nr 15 do niniejszego protokołu. 

 
• p. Małgorzata Janicka – Sołtys Kopnicy w sprawach: 
• zamontowania ławki przy przystanku PKS, 
• załoŜenia dwóch przepustów koło posesji p. Krysińskiej, 
• zał. Nr 16 do niniejszego protokołu. 

 
• p. Idzi Krawczyk – Sołtys Krup w sprawach: 
• naprawy belki przy stropie na świetlicy wiejskiej w Krupach przy 

wejściu do kuchni (zagroŜenie bezpieczeństwa dla ludzi), 
• wymiany zniszczonych płytek przy wejściu do świetlicy oraz drzwi 

wejściowych, 
• zał. Nr 17 do niniejszego protokołu. 

 
 

• p. Barbara Kurczewska – Sołtys Palczewic w sprawach: 
• zamontowania słupków do siatkówki na boisku, 
• wyrównania terenu  przy świetlicy wiejskiej, 
• zamontowania bramek  do piłki noŜnej na boisku, 



                                          - 12 - 
• wykonanie placu zabaw dla dzieci, 
• postawienia znaków drogowych, 
• zał. Nr 18 do niniejszego protokołu. 

 
 

• p. Mirosław Gałuszkiewicz – Sołtys Słowina w sprawie: 
• naprawy dachu przystanku autobusowego zniszczonego przez słońce 

(dach jest wykonany z pleksy), 
• zał. Nr 19 do niniejszego protokołu. 

 
 

• p. Ewa Dziemieszonek – Sołtys Ruska  w sprawach: 
• wycięcia kasztanów z drogi krajowej przy wyjeździe z drogi gminnej na 

wysokości cmentarza Ŝydowskiego i wyjazdu z boiska (kasztany 
zasłaniają widoczność), 

• zamontowania oprawy oświetleniowej na istniejący słup energetyczny 
przy posesji nr 40 i postawienia nowej oprawy przy skrzyŜowaniu 
Darłowo-Rusko-Karwice, 

• wybudowania studzienki deszczowej na skrzyŜowaniu Rusko-Porzecze, 
• załatwienia sprawy drogi (działki: 109/23, 109/26), która jest 

własnością firmy „SOLMAR”, a stanowi dojazd do posesji mieszkańców. 
• Zał. Nr 20 do niniejszego protokołu. 

 
W  dalszej części dyskusji udział wzięli: 

• p. Iwona Glaza – Sołtys Zakrzewa: zapytała co dalej z drogą na 
Dolnym Zakrzewie. Potrzeba ok. 250 metrów drogi, a zrobione zostało 
ok. 50 metrów. Płyty leŜały na boisku, a po 2 tygodniach zostały 
wywiezione nie wiadomo gdzie. Ponadto p. Sołtys poprosiła o 
postawienie fotoradaru w Zakrzewie i ograniczenie prędkości na 
drodze, podając przypadek wjechania samochodu w jej płot. 

• odp.Wójt p. Franciszek Kupracz: planowane jest połoŜenie kanalizacji 
z Cisowa Dolnego do Zakrzewa, dlatego nie jest jeszcze podjęta decyzja 
co do drogi. Będą robione wykopy pod duŜy rurociąg, dlatego droga nie 
jest kończona. W sprawie  fotoradaru w Zakrzewie i ograniczenia 
prędkości na drodze, Pani Sołtys powinna napisać wniosek, który 
następnie zostanie przekazany do odpowiednich instytucji. Taka sama 
sytuacja jak w Zakrzewie , jest równieŜ w Bobolinie. Pomimo znaków 
ograniczających prędkość, kierowcy nie stosują się do tych zakazów. 

• p. Wanda Hańczaryk – Sołtys Cisowa: podziękowała p. Robertowi 
Murii za bardzo dobrą współpracę w zakresie promocji. Ponadto 
poinformowała, Ŝe Stowarzyszenie „Zagroda” otrzymało pismo z ofertą 
kursów bukieciarstwa oraz w zakresie turystyki. Kursy mają odbywać 
się od stycznia do kwietnia oraz od maja do września 2009 roku. Kursy 
są darmowe, więc warto, aby młode, bezrobotne dziewczyny 
skorzystały z tej oferty. 
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• p. Idzi Krawczyk – Sołtys Krup: zapytał o sprawę chodnika, który 

miał być robiony przy okazji robót przy drodze wojewódzkiej. NaleŜy 
zadbać o wykonanie dokumentacji. Do Zarządu Dróg powinien być 
zgłoszony wniosek o lustro i studzienkę. Pan Sołtys podziękował p. 
Franciszkowi Kupraczowi – Wójtowi Gminy Darłowo za wykonane 
prace melioracyjne oraz za wyremontowanie placu koło Kościoła w 
Krupach. 

• p.Edward Grabowski – Sołtys JeŜyc: poprosił o przekazanie 
wszystkim zainteresowanym informacji, Ŝe właściciele łąk w okolicy 
Grabowej mogą zarobić ok. 1500 zł, poniewaŜ ornitolodzy będą liczyć 
ptaki. 

• p. Kazimierz Grzybak – Sołtys Wiekowa: poruszył sprawę niszczenia 
zrobionej drogi  dojazdowej z polbruku w Wiekowie. Został ustawiony 
znak zakazujący wjazdu na drogę pojazdów z obciąŜeniem powyŜej 10 
ton. Nie jest on przestrzegany, poniewaŜ na drogę osiedlową wjeŜdŜają 
samochody z tonaŜem 50-tonowym. Sołtys zaapelował do wszystkich, 
radnych, sołtysów, mieszkańców , aby wspólnie się angaŜować i dbać o 
dobro gminne. JeŜeli zostanie zniszczona ta droga to Sołtys na pewno 
nie będzie wnioskował o jej naprawę, bo to będzie wspólna wina. 

• Odp. Wójt p. Franciszek Kupracz: znaki ograniczające wjazd na 
zrobione drogi gminne pojazdom o tonaŜu powyŜej 10 ton postawił p. 
Janusz Sobieraj, odpowiedzialny z ramienia urzędu gminy za 
drogownictwo. Polbruk w Wiekowie wykonany został na podkładzie 
betonowym, ale 50 ton to za duŜe obciąŜenie. Wójt zwrócił się równieŜ z 
apelem do radnych, sołtysów i mieszkańców, aby pilnowali wspólnego, 
gminnego dobra. Wszyscy muszą dbać o zrobione drogi, bo na inne 
Gminy Darłowo nie stać.  

• p. Piotr Skoczek – Sołtys Dobiesławia: w sobotę rozpoczęto remont 
drogi powiatowej. Sołtys uwaŜa, Ŝe roboty nie są wykonywane zgodnie 
ze sztuką budowlaną. Nie ma spadków i asfalt kładziony jest w błoto. 
Odcinek ok. 70-metrów w stronę naszej gminnej drogi nie jest 
dokończony. Jest to powód do frustracji mieszkańców.  

• Odp. Wójt p. Franciszek Kupracz: prace na drodze powiatowej 
nadzoruje Zarząd Dróg Powiatowych w Sławnie, który odpowiada za 
jakość wykonanych robót drogowych. JeŜeli chodzi o zrobienie 70 
metrów drogi, to w tej sprawie interweniował  w Powiecie  p. Tadeusz 
Bierniukiewicz – Radny Rady Powiatu Sławieńskiego.  

 
• p. Jan Górski – mieszkaniec Dąbek, przedstawiciel Stowarzyszenia 

Przyjaciół Uzdrowiska Dąbki: „Dzisiaj mamy podsumować sezon 
2008. Nie ma najmniejszych złudzeń, Ŝe w tym wymiarze, jaki udało 
się utworzyć aparatowi gminy i mieszkańcom – działającym w 
przestrzeni turystycznej i około turystycznej – osiągnięto niewątpliwie 
sukces. Ze skromnej, a nawet powiedzmy sobie szczerze (po odjęciu 
bazy infrastrukturalnej ośrodków) słabej i ubogiej infrastruktury wsi 
turystycznych , przyjęliśmy w tym roku relatywnie do lat ubiegłych 
większą liczbę turystów i juŜ kuracjuszy. To sukces mający swoje  
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podłoŜe m.in. w zmianie statusu naszej gminy, ale ten sukces jest 
zagroŜony. Dzisiaj, gdy staliśmy się, w sposób przez prasę określany jako 
cudowny, gminą uzdrowiskową, oczekiwania naszych gości 
niewspółmiernie wzrosły. Zawiedzenie tej grupy, której ilość ma 
bezpośrednie przełoŜenie na nasz dobrobyt, jest niedopuszczalne. 
Stowarzyszenie Przyjaciół Uzdrowiska Dąbki i Samorząd Wsi Dąbki, które 
to społeczne ciała mam zaszczyt tutaj reprezentować mają pełną 
świadomość tego zagroŜenia, o czym, od początku istnienia gminy 
uzdrowiskowej Darłowo, na bieŜąco informujemy aparat wykonawczy 
gminy. Skutki wymiany tej informacji są na razie niewielkie, ale są i z tego 
miejsca chcemy podziękować Wójtowi Gminy , za te działania. Te 
działania muszą ulec przyśpieszeniu, gdyŜ nie maleje zagroŜenie 
pozbawienia nas statusu gminy uzdrowiskowej, co byłoby niepowetowaną 
stratą, a za co odpowiedzialność przed przyszłymi pokoleniami spadłaby 
na nas wszystkich. Mówię tu rzeczy oczywiste, które większość 
mieszkańców Gminy czuje i rozumie, chodzi tylko o to by nie przespać tej 
szansy i juŜ zacząć działać. Właśnie te działania niezbędne w utrzymaniu 
Uzdrowiska sygnalizuje, wraz z Samorządami Wsi, Zarząd Stowarzyszenia 
Przyjaciół Uzdrowiska Dąbki we wnioskach do budŜetu gminy na rok 
2009. Prosimy Wysoką Radę o przychylne ustosunkowanie się do tych 
inwestycji. Nie ma juŜ wsi Dąbki z garstką mieszkańców, jest Uzdrowisko 
Dąbki i uzdrowiskowa Gmina Darłowo, stojąca przed ogromną szansą 
godnego Ŝycia z turystyki, w tym turystyki zdrowotnej. Wierzę, Ŝe 
następne pokolenia będą nam wdzięczne za nie zaprzepaszczenie tej, 
niepowtarzalnej szansy.” (zał. Nr 21). 

 
 
 
Wnioski do budŜetu na 2009 rok Stowarzyszenia Przyjaciół Uzdrowiska 
Dąbki: 

1) Budowa ścieŜki pieszo-rowerowej wzdłuŜ drogi wojewódzkiej 203, na 
odcinku Uzdrowiska Dąbki, 

2) Opracowanie szczegółowej wizualizacji Uzdrowiska Dąbki, 
3) Budowa (zgodnie z wizualizacją) parkingu strzeŜonego we wsi Dąbki, 
4) Budowa (zgodnie z wizualizacją ulic) kompletnych traktów pieszych i 

jezdnych w strefie „A” Uzdrowiska, 
5) Budowa (zgodnie z wizualizacją) uzdrowiskowej muszli koncertowej, 
6) Rozpoczęcie opracowania i realizacji projektu „Uzdrowisko Dąbki – 

miejsce bliskie kuracjuszom i mieszkańcom”, 
7) Podniesienie stanu estetyki strefy „A” uzdrowiska, 
8) Oznaczenie Uzdrowiska i jego stref wzdłuŜ drogi wojewódzkiej 203, 
9) Uruchomienie przez gminę kopalni borowiny i przeprowadzenie prac 

niezbędnych do uruchomienia odwiertów uŜytkowych solanki. (zał. Nr 
21). 
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• Wójt p. Franciszek Kupracz: powiedział, Ŝe utrzymanie uzdrowiska  

jest jednym z priorytetów gminy. Właściciele ośrodków wczasowych 
muszą teŜ inwestować. Mówca podał przykład prowadzonych 
inwestycji przez  OW „ARGENTYT” w Dąbkach . Kto zrozumie i będzie 
inwestował, Ŝeby spełnić wszelkie wymogi Narodowego Funduszu 
Zdrowia, to po podpisaniu umowy , będzie miał zapewniony całoroczny 
interes. Wójt poinformował, Ŝe Komisja Uzdrowiskowa Rady Gminy 
Darłowo wystosowała wniosek o powołanie spółki np. „Uzdrowisko-
Dąbki”, która prowadziłaby w imieniu gminy wszystkie sprawy 
związane z organizacją uzdrowiska  wraz z uzyskaniem koncesji na 
wydobycie borowiny z Porzecza. Sprawy inwestycyjne w dalszym ciągu 
prowadzić będą pracownicy urzędu gminy. Wójt wyraził zadowolenie ze 
społecznej inicjatywy mieszkańców, którzy działają wspólnie w 
Stowarzyszeniu Przyjaciół Uzdrowiska Dąbki. Uzdrowisko to wielka 
szansa dla gminy. NaleŜy utrzymać ład i porządek, zadbać o 
prawidłową gospodarkę ściekową, uporządkować jezioro. Jest jeszcze 
bardzo duŜo do zrobienia, ale na to wszystko potrzeba środków 
finansowych. Sezon turystyczny był bardzo krótki, ale udany – 
podsumował Wójt. 

• p. Ewa Dziemieszonek – Sołtys Ruska: zapytała Wójta co dalej z 
działkami nr 106/23 i 106/26 w Rusku, stanowiącymi drogę 
dojazdową do posesji mieszkańców. Poinformowała, Ŝe syndyk masy 
upadłościowej Spółki „SOLMAR” czeka na decyzje i wizytę Wójta. 

• Wójt p. Franciszek Kupracz: Spółka „SOLMAR” jest dłuŜna gminie za 
podatek, ale realnie odzyskanie tych pieniędzy jest znikome. SOLMAR 
nie wywiązał się w stosunku do gminy z obietnic dot. drogi dojazdowej. 
Pismo z urzędu zostało wystosowane do syndyka, ale Wójt nie miał  
osobiście czasu na spotkanie. Wójt zapewnił, Ŝe w najbliŜszym czasie 
zajmie się tą sprawą.   

• p. Janusz Gawęda – Sołtys Zielnowa: droga w Zielnowie jest dobrze 
zrobiona, ale naleŜy poprawić odwodnienie. Na drogę śródpolną 
naleŜałoby nawieźć gruzu, Ŝeby poprawić przejezdność. 

• Wójt p. Franciszek Kupracz: w sprawach dotyczących drogi 
powiatowej naleŜy prosić o pomoc radnych powiatu sławieńskiego.  

 
Na tym dyskusję zakończono. 
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie: 
Ad.8.  
INFORMACJA  Z PRZEBIEGU SEZONU  TURYSTYCZNEGO 
2008. 
 
Podsumowania sezonu turystycznego dokonał p. Robert Murii – inspektor 
promocji turystyki, współpracy z zagranicą urzędu gminy, który był 
odpowiedzialny za przygotowanie imprez w okresie wakacji. Mówca 
podsumował ich przebieg i efekty oraz przedstawił załoŜenia i inwestycje 
promocyjne planowane po sezonie letnim. W Gminie Darłowo zanotowano   
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wzrost turystów. Szacunkowo liczba turystów sięga w skali roku ok. 138 tys. 
Dokładniejsze dane będą pod koniec roku. Wzrost turystów był moŜliwy 
między innymi dzięki uzyskaniu przez Dąbki statusu uzdrowiska i 
atrakcyjniejszym produktom turystycznym. Mówiąc o strategii promocji 
gminy na kolejne lata p. Robert Murii przekonywał, Ŝe projekt Pomorskiego 
Szlaku Cysterskiego z pętlą w Bukowie Morskim będzie miał kluczowe 
znaczenie dla gminy. Wszystkie związane z nim działania będą 
charakteryzowały ziemię darłowską. Wytyczony szlak w naszym regionie ma 
juŜ rzesze sympatyków. Cieszy równieŜ fakt powstawania licznych imprez i 
wydarzeń związanych z historią naszych przodków. Do końca roku zostaną 
wykonane tablice informujące o zabytkach na szlaku w Dobiesławiu, 
JeŜycach, Krupach, Starym Jarosławiu, Barzowicach i Cisowie. Gmina 
uczestniczyła równieŜ w targach turystycznych w Złotowie i w Darłowie oraz 
w targach medycznych w Koszalinie.  Były przeznaczane środki finansowe 
dla działających na terenie gminy Stowarzyszeń. Prowadzona była szeroka 
współpraca z mediami. Nasze uzdrowisko w Dąbkach ujęte jest w księdze 
polskich uzdrowisk. W trakcie opracowywania jest mapa interaktywna  z lotu 
ptaka, która zostanie udostępniona w Internecie. W Gminie Darłowo do 
kalendarza cyklicznych imprez kulturalnych zostały wpisane m.in.: „ŚWIĘTO 
CHLEBA W WIEKOWICACH”, „IMIENINY DOBIESŁAWIA”, „TURNIEJ 
CYSTERSKI W BUKOWIE MORSKIM”, „FESTYN URODZINY CHATY W 
SŁOWINIE”, „REGATY O PUCHAR WÓJTA GMINY DARŁOWO W DĄBKACH”, 
„WYBORY BURSZTYNOWEJ MISS POLSKI W DĄBKACH”. Są to imprezy 
powiązane z tradycjami i folklorem naszych wsi. P. Robert Murii podkreślił, 
Ŝe ma nadzieję na zwiększenie budŜetu na promocję w 2009 roku.  
 
Rada Gminy Darłowo przyjęła powyŜszą informację, bez uwag. 
 
Ad.9.  
INFORMACJA O PRZEBIEGU WYKONANIA BUDśETU GMINY 
DARŁOWO ORAZ INFORMACJA O PRZEBIEGU WYKONANIA 
PLANU FINANSOWEGO SAMORZĄDOWEJ INSTYTUCJI 
KULTURY ZA I-SZE PÓŁROCZE 2008 ROKU. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak 
poinformował , że radni otrzymali powyższe informacje w ustawowym 
terminie. Wszystkie komisje dokonały szczegółowej analizy zarówno 
wykonania budżetu Gminy za I-sze półrocze 2008 roku , jak i wykonania 
planu finansowego przez Gminną Bibliotekę Publiczną w Domasławicach. 
(zał. Nr 22). KOMISJE WYDAŁY OPINIE POZYTYWNE.  
Dodatkowo komisje analizowały sprawozdania z wykonania planów 
finansowych zakładu budżetowego i jednostek budżetowych Gminy 
Darłowo za I-sze półrocze 2008 roku (zał. Nr 23), opiniując je pozytywnie 
oraz nie wnosząc żadnych uwag. 
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Uchwałą Nr LI/173/Z/2008 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 28 sierpnia 2008 roku została wydana 
opinia pozytywna z przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo w I 
półroczu 2008 roku. Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przytoczył w 
całości w/w uchwałę. (zał. Nr 24). 
  
W  związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 
Darłowo p. Władysław Krakowiak zarządził głosowanie: 

•  ZA PRZYJĘCIEM SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA BUDŻETU GMINY 
DARŁOWO ZA I-SZE PÓŁROCZE 2008 ROKU było 15 radnych, 

• PRZECIW: 0 głosów 
• 0 głosów  WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ. 
• ZGODNIE Z WYNIKAMI GŁOSOWANIA PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY 

DARŁOWO POINFORMOWAŁ, ŻE RADA GMINY PRZYJĘŁA W/W 
SPRAWOZDANIA BEZ UWAG. 

 
 
Ad.10.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo 
na 2008 rok.  DRUK NR 83/2008. 
 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 25/. 
Wójt zaproponował następujące zmiany w budŜecie: 

I. zwiększenie dochodów o kwotę: 787 747 zł z tytułu: 
 

• dzierŜawy gruntów za tereny łowieckie: 3 500 zł 
• wpłaty przez GZUP nadwyŜki środków obrotowych na 2007 rok: 1 002 

zł 
• podatek rolny od osób fizycznych: 183 000 zł 
• wpływy z opłaty uzdrowiskowej: 400 000 zł 
• wpływy z opłaty targowej: 10 000 zł 
• wpływy z opłaty miejscowej: 10 000 zł 
• wpływy z innych lokalnych opłat: 10 000 zł 
• wpływy z opłaty adiacenckiej: 11 045 zł 
• wpływy z tytułu wynajmu budynku szkoły w Dąbkach na 

zorganizowanie kolonii: 29 000 zł 
• wpływy ze stołówki szkolnej w Dobiesławiu: 200 zł 
• wpływy ze sprzedaŜy posiłków w sezonie letnim przez Punkt 

Przygotowywania Posiłków w Bobolinie: 130 000 zł. 
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II. zmniejszenie wydatków o kwotę: 1 350 000 zł, przeznaczone 

na następujące zadania: 
• zakup toalet przy przejściach na plaŜe: 90 000 zł 
• sprzątanie cmentarzy: 50 000 zł 
• budowa sali gimnastycznej w JeŜyczkach: 60 000 zł 
• budowa sali gimnastycznej w Kopnicy: 50 000 zł 
• programy profilaktyczne w ochronie zdrowia: 20 000 zł 
• budowa wodociągu i kanalizacji Boryszewo-Bukowo Morskie: 400 000 

zł 
• budowa oświetlenia ulicznego z kredytu: 300 000 zł 
• pozostałe usługi w zakresie gospodarki komunalnej: 30 000 zł 
• zakup materiałów i wyposaŜenia do świetlic: 80 000 zł 
• zakup usług pozostałych w świetlicach: 70 000 zł 
• wydatki inwestycyjne w świetlicach: 100 000 zł 
• wydatki inwestycyjne na boiskach: 100 000 zł (Porzecze, Barzowice, 

Drozdowo – wykonano niwelacje płyty boiska, w związku z czym 
wydatki naleŜy pokryć z innego paragrafu). 

   
III. uzyskane środki z dodatkowych dochodów i niewykorzystanych 

wydatków w wysokości: 1 837 747 zł przeznaczyć na: 
• wpłatę dla Izb Rolniczych: 5 000 zł 
• naprawę przepustu w Słowinie: 30 000 zł 
• remont drogi asfaltowej w Starym Jarosławiu: 20 000 zł 
• chodnik przy kościele w Starym Jarosławiu: 25 000 zł 
• opracowanie projektów drogowych: 70 000 zł 
• opłatę za dzierŜawę toalet przy przejściach na plaŜe: 10 000 zł 
• projekt przejścia na plaŜe: 10 000 zł 
• naprawa dachu nad Przychodnią Zdrowia: 15 000 zł 
• naprawa dachu nad Oddziałem Wewnętrznym: 25 000 zł 
• remont drogi przy Pogotowiu Ratunkowym: 3 000 zł 
• zawarcie aktów notarialnych dotyczących rozdzielenia mienia 

komunalnego między gminą wiejską i miejską: 20 000 zł 
• zakup map do planu zagospodarowania przestrzennego: 80 000 zł 
• prowizje dla inkasentów: 20 000 zł 
• zakup usług pozostałych w urzędzie gminy: 30 000 zł 
• udziały do Bałtyckiego Banku Spółdzielczego (podwyŜka udziału): 400 

zł 
• środki dla szkół  na wynagrodzenia i FŚS: 301 347 zł 
• zakup wyposaŜenia i materiałów budowlanych, wykładziny PCV dla 

szkoły w Dąbkach: 29 000 zł 
• utrzymanie GOPS: 75 000 zł 
• dotacja dla Banku śywności w Nowych Bielicach: 2 000 zł 
• utrzymanie Punktu Przygotowywania Posiłków w Bobolinie oraz prace 

społeczno - uŜyteczne: 83 000 zł 
• budowa wiaty garaŜowej w Punkcie Przygotowywania Posiłków w 

Bobolinie: 50 000 zł 



 
                                                     - 19 - 

• budowa wiaty dla kotłowni w Punkcie Przygotowywania Posiłków w 
Bobolinie: 30 000 zł 

• prace inwestycyjne na obiekcie Punkt Przygotowywania Posiłków w 
Bobolinie: 103 000 zł 

• uporządkowanie boksu przy Punkcie Przygotowywania Posiłków w 
Bobolinie: 25 000 zł 

• budowa składowiska odpadów w Krupach: 119 000 zł 
• budowa oświetlenia ulicznego ze środków własnych: 100 000 zł 
• projekty oświetlenia ulicznego: 35 000 zł 
• remont świetlicy w Boryszewie: 120 000 zł 
• remont świetlicy w Sińczycy: 125 000 zł 
• wymiana dachu na świetlicy w Zakrzewie: 45 000 zł 
• wymiana pieca c.o w świetlicy w JeŜyczkach: 10 000 zł 
• świetlica Bobolin : okna i drzwi: 35 000 zł 
• dotacja dla LZS: 12 000 zł 
• zakup siedzisk na boisko w Starym Jarosławiu: 10 000 zł 
• niwelacja boisk (przeniesienie w paragrafach): 100 000 zł 
• niwelacja boiska w JeŜyczkach: 60 000 zł 
• zakup usług pozostałych (liga gminna): 5 000 zł 

 
 

IV. zmniejszy się deficyt budŜetowy o kwotę 300 000 zł, który miał 
być pokryty kredytem bankowym. Źródła jego finansowania 
przedstawia załącznik nr 3 do uchwały. 

V. Zmiana planu Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej polegać będzie na przeniesieniu środków z 
§ 6120 (wydatki na zakupy inwestycyjne) na § 4300 z 
przeznaczeniem na aktualizację gminnego programu ochrony 
środowiska i planu gospodarki odpadami w kwocie: 17 000 zł. 

VI. W dziale 600 – drogi gminne w § 6050 naleŜy dokonać 
przemieszczeń miedzy zadaniami, gdyŜ zakupione i wbudowane 
płyty z kredytu, były przeznaczane na realizacje inwestycji 
oddzielnie planowanych. W związku z powyŜszym naleŜy 
zmniejszyć środki własne na następujące zadania: 

• droga  Wicie: 44 000 zł 
• droga Kopań: 84 673 zł 
• droga Dąbki, ul. Łąkowa: 30 000 zł 
• droga Dąbki, ul. Polna: 40 000 zł 

droga Dąbki, ul. Turystyczna: 142 673 zł. Środki te przeznaczyć na zakup 
płyt w kwocie: 238 000 zł  oraz na inne zadania drogowe.” 
 
Pani Krystyna Kisielewska – Skarbnik Gminy  Darłowo przedstawiła 
AUTOPOPRAWKĘ WÓJTA GMINY DARŁOWO do projektu uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie: DRUK NR 83A/2008 (zał. Nr 26): 
„W związku z utworzeniem Niepublicznej Szkoły Podstawowej w 
JeŜyczkach naleŜy zabezpieczyć środki na dotację dla tej szkoły.  



                                        - 20 - 
Jednocześnie naleŜy rozliczyć ze środków Publiczną Szkołę Podstawową 
w  JeŜyczkach. Niewykorzystane środki w szkole publicznej 
przeznaczyć na dotację dla szkoły niepublicznej tj. kwotę: 304 922 zł.  
Zmianie ulega zał. Nr 2 do w/w projektu uchwały.  
Ostatecznie budŜet zamyka się kwotami określonymi w § 4 projektu 
uchwały oraz załączniku nr 4 do projektu uchwały” . 
 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej p. ANTONIEMU 
SZYNKOWSKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu 
uchwały. 
                 
 
Przewodniczącemu Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia  p. JANOWI 
RÓśYCKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu uchwały. 
                               
 
Przewodniczący poddał W/W AUTOPOPRAWKĘ pod głosowanie, w 
którym udział wzięło 15  radnych, głosując następująco: 15    głosów 
„za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę wraz z W/W AUTOPOPRAWKĄ pod głosowanie, w którym 
udział wzięło 15  radnych, głosując następująco: 15    głosów „za”, 0  
głosów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/254/2008  w sprawie  zmian w budŜecie Gminy Darłowo na 
2008 rok  została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. / zał. Nr 27/. 
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Ad.11.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalania budŜetu oraz rodzaju 
i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
uchwale budŜetowej. DRUK NR 84/2008. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 28/. 
Uzasadnienie: 
„Uchwała Nr XVII/223/2000 z dnia 16 sierpnia 2000 roku w sprawie 
procedury uchwalenia budŜetu oraz szczegółowości materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi uchwalania budŜetu nie spełnia 
na dzień dzisiejszy wymogów określonych w obecnej ustawie o finansach 
publicznych. W związku z powyŜszym naleŜy podjąć nową uchwałę”.   
 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/255/2008  w sprawie  uchwalania budŜetu oraz rodzaju i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
uchwale budŜetowej   została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. / zał. 
Nr 29 /. 
 
Ad.12.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XIII/157/2007 Rady Gminy Darłowo z dnia 19 grudnia 2007 
roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008 rok. DRUK 
NR 85/2008. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 30/. 
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Uzasadnienie: 
„Zgodnie z uchwałą Nr XIII/157/2007 Rady Gminy Darłowo z dnia 19 
grudnia 2007 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008 rok zaplanowano kwotę: 
973 474 zł. W związku ze zmianą zaistniałą w uchwale Nr XVI/211/2008 
Rady Gminy Darłowo z dnia 30 kwietnia 2008 roku w sprawie zmian w 
budŜecie Gminy Darłowo na 2008 rok w § 851 rozdział 85154 zwiększono 
wydatki o kwotę: 52 900 zł na wynagrodzenia osobowe i pochodne od tych 
wynagrodzeń kadry zatrudnionej w placówkach wsparcia dziennego 
działających na terenie Gminy Darłowo. Obecna kwota przeznaczona na 
zadania ujęte w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych zamyka się w kwocie: 1 026 374 zł. Wobec powyŜszego 
podjęcie uchwały jest zasadne”.  
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia  p. JANOWI 
RÓśYCKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/256/2008  w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/157/2007 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2008 rok  została podjęta przez Radę 
Gminy Darłowo. / zał. Nr 31 /. 
 
Ad.13.  
Podjęcie uchwały w sprawie uznania drzew za pomniki 
przyrody. DRUK NR 86 /2008. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 32/. 
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Uzasadnienie: 
„Zaproponowane drzewa spełniają kryteria pozwalające uznać je za pomnik 
przyrody. Odznaczają się okazałym wzrostem, pięknym pokrojem i sędziwym 
wiekiem. Okazy o takich cechach napotyka się bardzo rzadko, dlatego 
zasługują one na objęcie ochroną. 
Wniosek o ustanowienie drzew jako pomniki przyrody: lipy drobnolistnej oraz 
buka zwyczajnego złoŜyła Pani Jadwiga Czarnołeska-Gosiewska, 
przewodnicząca Ekologicznego Klubu Obywatelskiego „CZUWANIE”. Drzewa 
rosną na terenie nieruchomości naleŜącej do Parafii Polskokatolickiej p.w. 
Najświętszego Serca Jezusa. Proboszcz parafii Ks.Dominik Gzieło wyraził 
zgodę na objęcie tych drzew ochroną prawną. Natomiast wniosek o uznanie 
jesiona wyniosłego, jako pomnik przyrody złoŜyła Sołtys Sołectwa Dąbki, 
Pani Helena Bosek. Urząd Morski w Słupsku, zarządzający własnością 
Skarbu Państwa – działką nr 279/4 obręb Dąbki, na terenie której rośnie 
przedmiotowe drzewo, wyraził zgodę na uznanie go za pomnik przyrody.  
Przedstawione drzewa są waŜnym elementem składowym współtworzącym 
krajobraz Gminy Darłowo. Na uwagę zasługuje ich wartość kulturowa i 
historyczna. Jesion jest wyjątkowym okazem rosnącym w pobliŜu wydm i 
morza, a wnioskowane drzewa rosnące w miejscowości Bukowo Morskie 
współtworzą zabytkową strukturę wsi. Uznanie ich za pomniki przyrody jest 
wyrazem naszej kultury i odpowiedzialności za otaczający nas świat”.   
 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/257/2008  w sprawie uznania drzew za pomniki przyrody  
została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. / zał. Nr 33/. 
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Ad.14.  
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 
miejscowości Wicie. DRUK NR 87/2008. 
 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 34/. 
Uzasadnienie: 
„W związku ze złoŜonym wnioskiem Państwa Małgorzaty i Dariusza Czajka, 
zam. ŁódŜ , dotyczącym nadania numeru porządkowego na działkę nr 21/4 
połoŜoną w miejscowości Wicie niezbędne jest nadanie nazwy ulicy na 
działkę oznaczoną numerem geodezyjnym 22, stanowiącą drogę dojazdową 
do wydzielonych działek i między innymi do działki nr 21/4.  
W obowiązującym planie zagospodarowania przestrzennego teren ten 
przeznaczony jest pod zabudowę mieszkaniową  jednorodzinną, usługi 
nieuciąŜliwe. W związku z powyŜszym Wójt Gminy Darłowo postanowił 
przedłoŜyć projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na w/w drogę 
połoŜoną w obrębie ewidencyjnym Wicie”.  
 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/258/2008  w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Wicie   została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. / zał. Nr 35 /. 
 
 
Ad.15.  
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. 
nr 487/38, 487/39 w Wiekowicach). DRUK NR 88/2008. 
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Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 36/. 
Uzasadnienie: 
„Po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Arkadiusza Gliszczyńskiego, zam. 
Wiekowo w sprawie sprzedaŜy działek nr 487/38 o powierzchni 900 m² oraz 
nr 487/39 o powierzchni 724 m² połoŜonych w obrębie ewidencyjnym 
Wiekowice, Wójt Gminy Darłowo postanowił przedłoŜyć propozycję projektu 
uchwały dot. sprzedaŜy w/w działki, w drodze przetargu. 
 
W planie zagospodarowania przestrzennego działka: 
* nr 487/38 przeznaczona jest pod tereny zabudowy mieszkaniowej, usług 
nieuciąŜliwych oraz produkcji rolnej – oznaczone symbolem MU-1, 
Nr 487/39  przeznaczona jest pod tereny zabudowy mieszkaniowej, usług 
nieuciąŜliwych oraz produkcji rolnej – oznaczone symbolem MU-1.” 
 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 14    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 1  głos 
„wstrzymujący się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/259/2008  w sprawie sprzedaŜy na własność nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 487/38, 
487/39 w Wiekowicach)  została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. / 
zał. Nr 37 /. 
 
 
Ad.16.  
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. 
nr 4/4, 4/5 w Wiekowicach). DRUK NR 89/2008. 
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Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 38/. 
Uzasadnienie: 
„Po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Arkadiusza Gliszczyńskiego zam. 
Wiekowo w sprawie sprzedaŜy działek nr 4/4 o powierzchni 1229 m² oraz nr 
4/5 o pow. 1239 m² połoŜonych w obrębie ewidencyjnym Wiekowice, Wójt 
Gminy Darłowo postanowił przedłoŜyć propozycję projektu uchwały dot. 
sprzedaŜy w/w działki w drodze przetargu. 
W planie zagospodarowania przestrzennego działka: 
* nr 4/4 przeznaczona jest pod tereny zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej, usług nieuciąŜliwych na działkach nie mniejszych niŜ 800 m²; 
*nr 4/5 przeznaczona jest pod tereny zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej, usług nieuciąŜliwych na działkach nie mniejszych niŜ 800 
m².”  
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 14    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”,1  głos 
„wstrzymujący się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/260/2008  w sprawie sprzedaŜy na własność nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 4/4, 4/5 w 
Wiekowicach)  została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. / zał. Nr 39 /. 
 
Ad.17.  
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. 
nr 136 w śukowie Morskim). DRUK NR 90/2008. 
 
    
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 40/. 
Uzasadnienie: 
„Po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Leszka Jakielaszka, zam. Darłowo w 
sprawie sprzedaŜy w trybie bezprzetargowym działki nr 136 o powierzchni  
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5500 m² połoŜonej w obrębie ewidencyjnym  śukowo Morskie, Wójt Gminy 
Darłowo postanowił przedłoŜyć propozycję projektu uchwały dot. sprzedaŜy 
w/w działki, ale w drodze przetargu. 
W planie zagospodarowania przestrzennego działka przeznaczona jest 
częściowo pod: 
* tereny produkcji rolnej, oznaczone symbolem RO-1; 
*tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej, usług nieuciąŜliwych na 
działkach nie mniejszych niŜ 800 m², oznaczone symbolem MNU-1; 
Ponadto działka mieści się w granicach strefy ochronnej VOR/DME . Zgodnie z 
§ 38 ust. 2 MPZP „w granicach stref ochronnych od urządzeń VOR/DME nie 
wolno lokalizować Ŝadnych budynków i budowli, kęp drzew oraz linii 
elektroenergetycznych”.  
 
Pan Marceli Glaza poinformował wszystkich, Ŝe w związku z sytuacją 
rodzinną wycofuje się z wcześniej zadeklarowanej zamiany działki w 
Domasławicach na działkę nr 136 w śukowie Morskim. 
 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił WNIOSEK  komisji dot. projektu 
uchwały. KOMISJA ZAWNIOSKOWAŁA O WYCOFANIE NINIEJSZEGO 
PROJEKTU UCHWAŁY Z OBRAD  DZISIEJSZEJ SESJI, ZE WZGLĘDU NA 
MOśLIWOŚĆ ZAMIANY W/W DZIAŁKI  NA  INNĄ.W związku z wystąpieniem 
p. Marcelego Glazy i odstąpieniem od zamiany, wniosek komisji stał się 
bezprzedmiotowy. 
                                                        
W związku z brakiem dalszych  głosów w dyskusji – Przewodniczący 
poddał uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 2    głosy „za”, 11  głosów „przeciw”, 2  głosy 
„wstrzymujące  się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała   w sprawie 
sprzedaŜy na własność nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo (dot. dz. nr 136 w śukowie Morskim) NIE 
została podjęta przez Radę Gminy Darłowo.  
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Ad.18.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ  
nieruchomości  gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. dz. 39/106, 39/144 w Kopań). DRUK NR 
91/2008. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 41/. 
Uzasadnienie: 
„Wójt Gminy Darłowo przedkłada propozycję projektu uchwały dot. sprzedaŜy 
w drodze bezprzetargowej działek oznaczonych numerami geodezyjnymi 
39/106 o powierzchni 106 m² i 39/144 o powierzchni 99 m² połoŜonych w 
obrębie ewidencyjnym Kopań, Gmina Darłowo z przeznaczeniem na realizację 
urządzeń infrastruktury – budowę stacji transformatorowej. 
W planie zagospodarowania przestrzennego działki przeznaczone są pod 
tereny zabudowy usług turystyki, oznaczone symbolem UT-2.” 
  
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/261/2008  w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ  
nieruchomości  gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. dz. 39/106, 39/144 w Kopań) została podjęta przez 
Radę Gminy Darłowo. / zał. Nr 42 /. 
 
 
Ad.19.  
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. (dot. dz. 
nr 120/1 w Dąbkach). DRUK NR 92/2008. 
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Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 43/. 
Uzasadnienie: 
„Wójt Gminy Darłowo po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Bogusława 
Rzepeckiego zam. Świdnica postanowił przedłoŜyć pod  obrady Rady Gminy 
Darłowo propozycję uruchomienia procedury sprzedaŜy w drodze 
bezprzetargowej działki powstałej w wyniku podziału działki oznaczonej 
numerem geodezyjnym 120/1 o pow. ogólnej 1,6097 ha, stanowiącej 
własność Gminy Darłowo na rzecz właściciela przyległej działki oznaczonej 
numerem geodezyjnym 119/5 , celem poprawienia warunków 
zagospodarowania.  
W planie zagospodarowania przestrzennego działka przeznaczona jest 
częściowo pod: 
* tereny zabudowy mieszkaniowej, usług nieuciąŜliwych, zabudowy 
związanej z produkcją rolną – oznaczony symbolem MU-1 
* lasy – oznaczone symbolem ZL.” 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił NEGATYWNĄ  opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił NEGATYWNĄ opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 1    głos „za”, 13  głosów „przeciw”, 1  głos 
„wstrzymujący  się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała   w sprawie 
sprzedaŜy na własność nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo. (dot. dz. nr 120/1 w Dąbkach)   NIE została 
podjęta przez Radę Gminy Darłowo. 
 
 
Ad.20.  
Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy na własność 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo. (dot. dz. 
nr 493 w Domasławicach). DRUK NR 93/2008.  
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 44/. 
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Uzasadnienie: 
„Wójt Gminy Darłowo po zapoznaniu się z wnioskiem Państwa Urszuli i 
Ryszarda Kowalik, zam. Domasławice postanowił przedłoŜyć pod obrady 
Rady Gminy Darłowo propozycję uruchomienia procedury sprzedaŜy w drodze 
bezprzetargowej działki powstałej w wyniku podziału działki oznaczonej 
numerem geodezyjnym 493 o pow. ogólnej 0,07 ha, stanowiącej własność 
Gminy Darłowo na rzecz właściciela przyległej działki oznaczonej numerem 
geodezyjnym 492/3, celem poprawienia warunków zagospodarowania. 
W planie zagospodarowania przestrzennego działka przeznaczona jest 
częściowo pod: 
* tereny zabudowy mieszkaniowej, usług nieuciąŜliwych oraz produkcji rolnej 
– oznaczony symbolem MUR.”   
 
Radny Marian Szczepniak wyraził swój sprzeciw w stosunku do sprzedaŜy 
w/w działki , tym bardziej Ŝe jest to teren wykorzystywany przez OSP w 
Domasławicach.  
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił  pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały, ale ze zmianą 
formy sprzedaŜy NA PRZETARG. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił NEGATYWNĄ opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem dalszych  głosów w dyskusji – Przewodniczący 
poddał uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 6    głosów „za”, 9  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała   w sprawie 
sprzedaŜy na własność nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo. (dot. dz. nr 493 w Domasławicach) NIE  została 
podjęta przez Radę Gminy Darłowo.  
 
 
Ad.21. 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierŜawienia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. części dz. 98/3 w 
Wiciu). DRUK NR 94/2008. 
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Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 45/. 
„Po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Bartosza Sorgenlos, zam. Częstochowa 
, w sprawie wydzierŜawienia części działki nr 98/3 połoŜonej w obrębie 
ewidencyjnym Wicie, Wójt Gminy Darłowo postanowił przedłoŜyć propozycję 
projektu uchwały dot. wydzierŜawienia w/w działki. 
W planie zagospodarowania przestrzennego działka przeznaczona jest 
częściowo pod: 
1) tereny zabudowy mieszkaniowej, usług nieuciąŜliwych oraz  produkcji 
rolnej o maksymalnym w.i.z. 0,5, oznaczone symbolem MU-2; 
2) zieleń parkowa, oznaczona symbolem ZP; 
3) tereny zabudowy usług turystyki, oznaczone symbolem UT-2; 
4) drogi publiczne klasy drogi lokalnej, oznaczone symbolem KL; 
5) drogi publiczne klasy drogi dojazdowej, oznaczone symbolem KD.” 
  
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił NEGATYWNĄ  opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił NEGATYWNĄ opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 0    głosów „za”, 15  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała   w sprawie 
wydzierŜawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo (dot. części dz. 98/3 w Wiciu)  NIE została podjęta przez 
Radę Gminy Darłowo.  
 
 
Ad.22.  
Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy 
Darłowo do nabycia nieruchomości. (dot. dz. 397/5 w 
Słowinie). DRUK NR 95/2008. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 46/. 
Uzasadnienie: 
„Wójt Gminy Darłowo po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Stefana Świstka, 
zam. Słowino w sprawie sprzedaŜy na rzecz Gminy Darłowo działki powstałej 
w wyniku podziału działki oznaczonej numerem geodezyjnym 397/5 o  
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powierzchni ogólnej 1,30 ha , połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Słowino 
Słowinko, Gmina Darłowo postanowił przedłoŜyć pod obrady Rady Gminy 
Darłowo projekt uchwały dot. nabycia od wnioskodawcy w/w części działki. 
PowyŜsza propozycja podyktowana jest tym, Ŝe przedmiotowa działka 
zostanie przeznaczona pod obiekty celu publicznego, tj, obiekty usługi oświaty 
i sportu, zieleń gminną wraz z urządzeniami wypoczynku i rekreacji. 
W planie zagospodarowania przestrzennego działka przeznaczona jest 
częściowo pod: 
* tereny zabudowy mieszkaniowej, usług nieuciąŜliwych oraz produkcji rolnej 
– oznaczone symbolem MU-1; 
*tereny produkcji rolnej – oznaczone symbolem RO-1.”  
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz poprosił radnych o nie podejmowanie w/w 
uchwały w związku z nieuregulowaną sytuacją rodzinną Państwa Świstek. 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. Komisja 
opiniując w/w projekt uchwały nie była poinformowana o nie uregulowanej 
sytuacji rodzinnej Państwa Świstek.  
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił NEGATYWNĄ opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 1    głos „za”, 11  głosów „przeciw”, 3  głosy 
„wstrzymujące  się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała  w sprawie 
upowaŜnienia Wójta Gminy Darłowo do nabycia 
nieruchomości. (dot. dz. 397/5 w Słowinie)  NIE została podjęta 
przez Radę Gminy Darłowo.  
 
Ad.23.  
Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy 
Darłowo do nabycia nieruchomości. (dot. dz. 398/6 w 
Krupach). DRUK NR 96/2008. 
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Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 47/. 
Uzasadnienie: 
„Wójt Gminy Darłowo postanowił przedłoŜyć pod obrady Rady Gminy 
Darłowo projekt uchwały dotyczący nieodpłatnego przejęcia od Agencji 
Nieruchomości Rolnych, na rzecz Gminy Darłowo działki oznaczonej numerem 
geodezyjnym 398/6 o pow. 6,21 ha połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Krupy. 
PowyŜsza propozycja podyktowana jest tym, Ŝe przedmiotowa działka 
zostanie przeznaczona pod obiekty celu publicznego tj. obiekty obsługi 
technicznej słuŜące zaspakajaniu zbiorowych potrzeb mieszkańców. 
W planie zagospodarowania przestrzennego działka przeznaczona jest pod 
składowisko odpadów – oznaczone symbolem OT-4”.   
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/262/2008  w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Darłowo do 
nabycia nieruchomości. (dot. dz. 398/6 w Krupach)  została 
podjęta przez Radę Gminy Darłowo. / zał. Nr  48 /. 
 
 
Ad.24.  
Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 
XVIII/253/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 22 lipca 2008 r. 
w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
szkół, przedszkoli oraz niepublicznych zespołów wychowania 
przedszkolnego i punktów przedszkolnych prowadzonych na 
terenie Gminy Darłowo. DRUK NR 97/2008 .  
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr  49/. 
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Uzasadnienie: 
„ Z dniem 1 września 2008 roku powstała niepubliczna szkoła podstawowa 
na bazie szkoły publicznej w JeŜyczkach. Tego rodzaju szkoły w Gminie 
Darłowo nie było. Powstał problem ustalenia w budŜecie Gminy w wysokości 
kwoty na jednego ucznia danego rodzaju szkoły, tym bardziej, Ŝe powyŜszy 
fakt zaistniał w trakcie wykonywania budŜetu. Nie moŜna odnieść kosztów 
funkcjonowania tej szkoły do obecnych szkół podstawowych, których wydatki 
są określone ściśle w budŜecie gminy. Składają się z subwencji i z dochodów 
własnych gminy. Natomiast budŜet szkoły niepublicznej to dotacja (nie 
subwencja) i dodatkowe dochody. Dotacja gminy do szkoły niepublicznej nie 
moŜe być mniejsza niŜ subwencja na ucznia otrzymywana dla gminy. W 
związku z tym, Ŝe szkoła niepubliczna  w JeŜyczkach w całości zastępuje 
szkołę publiczną, właściwym jest aby na początku działalności szkoły 
niepublicznej przeznaczyć tylko dotacje w wysokości wydatków jakie ponosiła 
szkoła publiczna na początku roku budŜetowego 2008”.  
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej p. ANTONIEMU 
SZYNKOWSKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu 
uchwały. 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/263/2008  w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/253/2008 
Rady Gminy Darłowo z dnia 22 lipca 2008 r. w sprawie 
ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkól, 
przedszkoli oraz niepublicznych zespołów wychowania 
przedszkolnego i punktów przedszkolnych prowadzonych na 
terenie Gminy Darłowo  została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. / 
zał. Nr  50 /. 
                                               
Ad.25. 
Podjęcie uchwały w sprawie  ogłoszenia wyborów do 
samorządu sołeckiego Sołectwa Wicie w Gminie Darłowo. 
DRUK NR 98/2008 . 
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Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem / zał. Nr 51/. 
Uzasadnienie: 
„Realizując dyspozycje zawarte w    Uchwale  Nr XVIII/249/2008   Rady 
Gminy Darłowo   z dnia 22 lipca  2008 roku w sprawie ogłoszenia wyborów 
do samorządu sołeckiego   Sołectwa Wicie w  Gminie Darłowo, Wójt p. 
Franciszek Kupracz przeprowadził  wybory sołtysa i rady sołeckiej w  Wiciu 
w dniu 12 września 2008 roku. Zgodnie ze statutem sołectwa obowiązki 
sołtysa i członków rady sołeckiej mogą pełnić pełnoletni mieszkańcy Wicia, 
którzy mają stałe zameldowanie w tej miejscowości. Na zebranie wyborcze 
przyszło 6 stałych mieszkańców Wicia (na 37 uprawnionych do głosowania), z 
których nikt nie wyraził zgody na kandydowanie. W związku z tym obecni na 
zebraniu  mieszkańcy Wicia oraz inwestorzy (właściciele ośrodków 
wczasowych, pensjonatów, domków) poprosili Wójta o ustalenie kolejnego 
terminu wyborów na dzień 3 października 2008 roku, składając jednocześnie 
deklarację, Ŝe do kolejnego zebrania wyborczego będą przygotowani.  
W związku z powyŜszym przedłoŜenie  projektu uchwały w/w sprawie jest 
zasadne.” 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia  p. JANOWI 
RÓśYCKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu uchwały. 
                                                                                      
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 15    głosów „za”, 0  głosów „przeciw”, 0  głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XIX/264./2008  w sprawie  ogłoszenia wyborów do samorządu 
sołeckiego Sołectwa Wicie w Gminie Darłowo  została podjęta 
przez Radę Gminy Darłowo. / zał. Nr 52 /. 
 
Ad.26.  
SPRAWOZDANIE Z ANALIZY OŚWIADCZEŃ MAJĄTKOWYCH. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak 
poinformował, Ŝe wszyscy radni otrzymali stosowne sprawozdania wraz 
z materiałami na sesję (zał. Nr 53). 

„„„„Sprawozdanie z analizySprawozdanie z analizySprawozdanie z analizySprawozdanie z analizy    
OŚWIADCZEŃ  MAJĄTKOWYCH ZA 2007 ROKOŚWIADCZEŃ  MAJĄTKOWYCH ZA 2007 ROKOŚWIADCZEŃ  MAJĄTKOWYCH ZA 2007 ROKOŚWIADCZEŃ  MAJĄTKOWYCH ZA 2007 ROK    

ZŁOśONYCH PRZEZ RADNYCH ZŁOśONYCH PRZEZ RADNYCH ZŁOśONYCH PRZEZ RADNYCH ZŁOśONYCH PRZEZ RADNYCH ––––    
PRZEWODNICZĄCEMU RADY GMINY DARŁOPRZEWODNICZĄCEMU RADY GMINY DARŁOPRZEWODNICZĄCEMU RADY GMINY DARŁOPRZEWODNICZĄCEMU RADY GMINY DARŁOWO.WO.WO.WO.    

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym ––––    radni:radni:radni:radni:    
                
I.I.I.I.    złoŜyli oświadczenie majątkowe do dnizłoŜyli oświadczenie majątkowe do dnizłoŜyli oświadczenie majątkowe do dnizłoŜyli oświadczenie majątkowe do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według a 30 kwietnia 2008 roku, według a 30 kwietnia 2008 roku, według a 30 kwietnia 2008 roku, według 

sssstanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.tanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.tanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.tanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
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W Gminie Darłowo wszyscy radni W Gminie Darłowo wszyscy radni W Gminie Darłowo wszyscy radni W Gminie Darłowo wszyscy radni wywiązali się z obowiązku wynikającego z wywiązali się z obowiązku wynikającego z wywiązali się z obowiązku wynikającego z wywiązali się z obowiązku wynikającego z 
art. 24 h ust 4 ustawy o samorządzie gminnym.  art. 24 h ust 4 ustawy o samorządzie gminnym.  art. 24 h ust 4 ustawy o samorządzie gminnym.  art. 24 h ust 4 ustawy o samorządzie gminnym.      

    
                                            Informacje zawarte w oświadczeniu majątkowym są  jawne, z wyłączeniem Informacje zawarte w oświadczeniu majątkowym są  jawne, z wyłączeniem Informacje zawarte w oświadczeniu majątkowym są  jawne, z wyłączeniem Informacje zawarte w oświadczeniu majątkowym są  jawne, z wyłączeniem 
informacji o adresie zamieszkania składającego oświadczenie oraz o miejscu informacji o adresie zamieszkania składającego oświadczenie oraz o miejscu informacji o adresie zamieszkania składającego oświadczenie oraz o miejscu informacji o adresie zamieszkania składającego oświadczenie oraz o miejscu 
połoŜenia połoŜenia połoŜenia połoŜenia nieruchomości.nieruchomości.nieruchomości.nieruchomości.    
    
Kopie oświadczeń majątkowych przekazano Urzędowi Skarbowemu w Koszalinie.Kopie oświadczeń majątkowych przekazano Urzędowi Skarbowemu w Koszalinie.Kopie oświadczeń majątkowych przekazano Urzędowi Skarbowemu w Koszalinie.Kopie oświadczeń majątkowych przekazano Urzędowi Skarbowemu w Koszalinie.    
    
Zgodnie z zapisami ustawowymi  analizę oświadczeń majątkowych przedstawia Zgodnie z zapisami ustawowymi  analizę oświadczeń majątkowych przedstawia Zgodnie z zapisami ustawowymi  analizę oświadczeń majątkowych przedstawia Zgodnie z zapisami ustawowymi  analizę oświadczeń majątkowych przedstawia 
się Radzie Gminy do dnia 30 października kaŜdego roku. Informacja ta powinna się Radzie Gminy do dnia 30 października kaŜdego roku. Informacja ta powinna się Radzie Gminy do dnia 30 października kaŜdego roku. Informacja ta powinna się Radzie Gminy do dnia 30 października kaŜdego roku. Informacja ta powinna 
zawierać:zawierać:zawierać:zawierać:    

• osobosobosobosoby, które nie złoŜyły oświadczenia majątkowego lub złoŜyły je po y, które nie złoŜyły oświadczenia majątkowego lub złoŜyły je po y, które nie złoŜyły oświadczenia majątkowego lub złoŜyły je po y, które nie złoŜyły oświadczenia majątkowego lub złoŜyły je po 
terminie,terminie,terminie,terminie,    

• nieprawidłowości stwierdzone w analizowanych oświadczeniach nieprawidłowości stwierdzone w analizowanych oświadczeniach nieprawidłowości stwierdzone w analizowanych oświadczeniach nieprawidłowości stwierdzone w analizowanych oświadczeniach 
majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złoŜyły majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złoŜyły majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złoŜyły majątkowych wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złoŜyły 
nieprawidłowe oświadczenia,nieprawidłowe oświadczenia,nieprawidłowe oświadczenia,nieprawidłowe oświadczenia,    

• działania podjęte w związku z ndziałania podjęte w związku z ndziałania podjęte w związku z ndziałania podjęte w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w ieprawidłowościami stwierdzonymi w ieprawidłowościami stwierdzonymi w ieprawidłowościami stwierdzonymi w 
oświadczeniach majątkowych.oświadczeniach majątkowych.oświadczeniach majątkowych.oświadczeniach majątkowych.    

    
Wszyscy radni wypełnili oświadczenia majątkowe z zachowaniem formuły „nie Wszyscy radni wypełnili oświadczenia majątkowe z zachowaniem formuły „nie Wszyscy radni wypełnili oświadczenia majątkowe z zachowaniem formuły „nie Wszyscy radni wypełnili oświadczenia majątkowe z zachowaniem formuły „nie 
dotyczy” przewidzianej we wskazówkach zawartych we wzorze oświadczenia dotyczy” przewidzianej we wskazówkach zawartych we wzorze oświadczenia dotyczy” przewidzianej we wskazówkach zawartych we wzorze oświadczenia dotyczy” przewidzianej we wskazówkach zawartych we wzorze oświadczenia 
opatrzonych zwrotem „uwaga”.opatrzonych zwrotem „uwaga”.opatrzonych zwrotem „uwaga”.opatrzonych zwrotem „uwaga”.    
 
Po dokonaniu analPo dokonaniu analPo dokonaniu analPo dokonaniu analizy przedstawiam Radzie Gminy Darłowo szczegółową  izy przedstawiam Radzie Gminy Darłowo szczegółową  izy przedstawiam Radzie Gminy Darłowo szczegółową  izy przedstawiam Radzie Gminy Darłowo szczegółową  
informację dotyczącą poszczególnych radnych:informację dotyczącą poszczególnych radnych:informację dotyczącą poszczególnych radnych:informację dotyczącą poszczególnych radnych:    
    

1.1.1.1. RADNA Irena Brzezińska:RADNA Irena Brzezińska:RADNA Irena Brzezińska:RADNA Irena Brzezińska:    
oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 9 kwietnia 2008 r. i złoŜone w 

terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
 

2.2.2.2. RADNY Jan Fraszko:RADNY Jan Fraszko:RADNY Jan Fraszko:RADNY Jan Fraszko:    
oświadczenie majątkowe złoŜone do dnoświadczenie majątkowe złoŜone do dnoświadczenie majątkowe złoŜone do dnoświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu ia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu ia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu ia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 8 kwietnia 2008 r. i złoŜone w 

terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
    

3.3.3.3. RADNA Emilia Gafka:RADNA Emilia Gafka:RADNA Emilia Gafka:RADNA Emilia Gafka:    
oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
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• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 9 kwietnia 2008 r. i złoŜone w 

terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
 

4.4.4.4. RADNY Mirosław Gałuszkiewicz:RADNY Mirosław Gałuszkiewicz:RADNY Mirosław Gałuszkiewicz:RADNY Mirosław Gałuszkiewicz:    
oświadczenie majątkowe złoŜoświadczenie majątkowe złoŜoświadczenie majątkowe złoŜoświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu one do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu one do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu one do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 13 kwietnia 2008 r. i złoŜone 

w terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
 

5.5.5.5. RADNY Krzysztof Gliszczyński:RADNY Krzysztof Gliszczyński:RADNY Krzysztof Gliszczyński:RADNY Krzysztof Gliszczyński:    
oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 31 marca 2008 r. i złoŜone w 

terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
                                                                                

6.6.6.6. RADNY Mieczysław Jączek:RADNY Mieczysław Jączek:RADNY Mieczysław Jączek:RADNY Mieczysław Jączek:    
oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 20oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 20oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 20oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 08 roku, według stanu 08 roku, według stanu 08 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 28 kwietnia 2008 r. i złoŜone 

w    terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
    
7. RADNY Kazimierz Kołtun:7. RADNY Kazimierz Kołtun:7. RADNY Kazimierz Kołtun:7. RADNY Kazimierz Kołtun:    

oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 31 marca 2008 r. i złoŜone w 

terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
•  Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
 

8. RADNY Szymon Krawczuk:8. RADNY Szymon Krawczuk:8. RADNY Szymon Krawczuk:8. RADNY Szymon Krawczuk:    
oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnina dzień 31 grudnina dzień 31 grudnina dzień 31 grudnia roku poprzedniego.a roku poprzedniego.a roku poprzedniego.a roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 10 kwietnia 2008 r. i złoŜone 

w terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
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9. RADNY Jan Małecki:9. RADNY Jan Małecki:9. RADNY Jan Małecki:9. RADNY Jan Małecki:    

oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 21 kwietnia 2008 r. i złoŜone 

w terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2007 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
    
10. RADNY Jan Mikołajczyk:10. RADNY Jan Mikołajczyk:10. RADNY Jan Mikołajczyk:10. RADNY Jan Mikołajczyk:    

oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dna dna dna dzień 31 grudnia roku poprzedniego.zień 31 grudnia roku poprzedniego.zień 31 grudnia roku poprzedniego.zień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione w dniu 22 kwietnia 2008 r.    

i złoŜone w terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
                                                                                                                                                                        
11. RADNY Jan RóŜycki: 11. RADNY Jan RóŜycki: 11. RADNY Jan RóŜycki: 11. RADNY Jan RóŜycki:     

oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 11 kwietnia 2008 r. i złoŜone 

w terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
    
12. RADNY Marian Szczepaniak:12. RADNY Marian Szczepaniak:12. RADNY Marian Szczepaniak:12. RADNY Marian Szczepaniak:    

oświadczenie majątkowe złoŜone doświadczenie majątkowe złoŜone doświadczenie majątkowe złoŜone doświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu o dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu o dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu o dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 3 kwietnia 2008 r. i złoŜone w 

terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
 
13. RADNY Józef Szymacha:13. RADNY Józef Szymacha:13. RADNY Józef Szymacha:13. RADNY Józef Szymacha:    

oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 29 kwietnia 2008 r. i złoŜone 

w terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo. 
    
14. RADNY Antoni Szynkowski:14. RADNY Antoni Szynkowski:14. RADNY Antoni Szynkowski:14. RADNY Antoni Szynkowski:    

oświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według staoświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według staoświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według staoświadczenie majątkowe złoŜone do dnia 30 kwietnia 2008 roku, według stanu nu nu nu 
na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.na dzień 31 grudnia roku poprzedniego.    
• oświadczenie majątkowe zostało wypełnione 14 kwietnia 2008 r. i złoŜone 

w terminie zgodnym z ustawą tj. do 30 kwietnia 2008 roku.  
• Po dokonaniu analizy stwierdzono, Ŝe oświadczenie majątkowe zostało 

wypełnione prawidłowo.” 
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Ponadto radni otrzymali sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych , 
których analizy dokonał Wójt Gminy Darłowo.(zał. Nr 54). 
 
Rada Gminy Darłowo nie wniosła uwag co do w/w sprawozdań z analRada Gminy Darłowo nie wniosła uwag co do w/w sprawozdań z analRada Gminy Darłowo nie wniosła uwag co do w/w sprawozdań z analRada Gminy Darłowo nie wniosła uwag co do w/w sprawozdań z analizy izy izy izy 
oświadczeń majątkowych.oświadczeń majątkowych.oświadczeń majątkowych.oświadczeń majątkowych.    
 
Ad.27.  Wolne wnioski i zapytania. 
 

• radny  Szymon Krawczuk zaproponował spotkanie władz Gminy Darłowo, 
Miasta Darłowo oraz Miasta i Gminy Sianów z Dyrektorem 
Zachodniopomorskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich p. Bogdanem 
Krawczykiem oraz Wicemarszałkiem Województwa 
Zachodniopomorskiego p. Janem Krawczukiem na temat projektu 
budowy ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż drogi wojewódzkiej 203. Droga 
będzie przebudowywana w 2009 roku i jest szansa, żeby województwo 
wykonało dokumentację w/w ścieżki pieszo-rowerowej. Połączenie 
miejscowości byłoby bardzo korzystne dla Gminy Darłowo. 

 
• Odp. Wójt: planowana przebudowa drogi wojewódzkiej 203 dotyczy 

tylko jezdni. Jeżeli chodzi o zatoczki i chodniki, to samorządy muszą 
zadeklarować swoją pomoc w realizacji tych zadań. Pan Franciszek 
Kupracz poinformował, że formalnie wystąpi z propozycją 
zorganizowania takiego spotkania w urzędzie gminy i zaprosi wszystkich 
zainteresowanych przedstawicieli władz wojewódzkich i samorządowych. 
Wójt wyraził aprobatę  i poparł przedmówcę, bo Gmina Darłowo jest 
zainteresowana, aby przy okazji wykonywania projektów przebudowy 
drogi były wykonywane projekty chodników i zatoczek. W póżniejszym 
czasie gmina będzie musiała zadeklarować partycypację w kosztach 
budowy ścieżek pieszo-rowerowych. Województwo przeważnie 
proponuje swój udział w zakupie materiałów, a gminy w  pokryciu 
kosztów robocizny. 

 
 
• radny Szymon Krawczuk zgłosił formalny wniosek o zwołanie spotkania 

przedstawicieli  samorządów zainteresowanych przebudową drogi 203 z 
jednoczesnym zaprojektowaniem ścieżek pieszo-rowerowych wzdłuż tej 
drogi. 

 
• W/w wniosek uzyskał akceptację Rady Gminy Darłowo. W głosowaniu 

wzięło udział 15 radnych, głosując jednomyślnie: 15 „za”. 
 
 
 
 
Na tym punkt zakończono. 
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Ad.28. Zamknięcie sesji. 
 
Wobec wyczerpania porządku  obrad – Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
p. Władysław Krakowiak zamknął obrady XIX sesji Rady Gminy Darłowo o 
godzinie 13.05  dnia 30 września  2008 roku. 
 
 
Sekretarz Obrad: 
 
Jan Fraszko 
 
 
 
                                                                   Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                                      Darłowo 
                                                                           Władysław Krakowiak 
Protokołowała: 
ElŜbieta Koralewska-Winiarek 
Kierownik Biura Rady 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


